
KINO KLUB ZAGREB
TRG ŽRTAVA FAŠIZMA

ZAPISNIK

sa redovne godišnje skupštine članova KKZ održane 14. VI 199o.

DNEVNI RED: 1. izbor predsjednitva skupštine
2. izvještaj o raku kluba

5 0 đ

3. financijski izvještaj i BifcpBdBĆvmhratdnbiau
predsjedništva samoupravne kontrole

4. programska orijentacija u slijedećem razdoblju
5. svečani dio /dodjela diploma tečajnima/

Predsjedništvo je , uz veliku žalost konstatiralo, 
da vlada totalna nezainteresiranost za budućnost kluba, jer od 
mnoštva pozvanih starih članova kluba bio je prisutan samo gosp. 
Haberštok. Uz primjedbu Đ. Tomljanovića da u dnevni red ude i 
biranje novih članova predsjedništva, dnevni red je prihvaćen. 

Ad - 1 Predsjedništvo skupštine u sastavu Bubenik /pred
sjednik/ Knežević i Posarić članovi, Gass /zapisničar/ 
je jednoglasno izabran.

Ad - 2 a/ tečaj
b/ autorska produkcija
o/ vanklubske manifestacije /festivali/ 
d/ ostale aktivnosti

a/ Završen je kino-video tečaj. Početni interes je bio vrlo
velik, preko pedesetak tečajaca, da bi uslijed raznih 
objektivnih poteškoća /bolest predavača, duga pauza pri
likom privremenog prekida tečaja, nedostataka opreme itd/ 
interes splasnuo i tečaj je završilo 15 polaznika. Bilo 
je 3 /tri/ predavača, Bubenik teorija, Bukovac i Gass 
praksa. Cijena tečaja bila je vrlo niska /pogotovo obzi
rom na davanje knjiga K. Mikića o kino-amaterizmu/ tako 
da nije bilo mogućnosti plaćanja više specijaliziranih 
predavača, čime bi tečaj bio puno kvalitetniji, premda 
su Bukovac i Gass predavali potpuno po svojoj volji i to 
besplatno.
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b/ godišnja produkcija od cca lo filmova i četiri video rada 
zadovoljava kvantitativno međutim ne i kvalitativno. 
Potrebno je da stariji i iskusniji članovi autorski i 
tehnički pomažu mladim autorima, koji su trenutno pre
pušteni manje više sami sebi. S toga bi ponovno trebalo 
osnovati autorsku sekciju. Od RTV ZOB smo dobili 55 km 
GB filma iz rezervi opće narodne obrane. Dakle filmova 
ima dovoljno, treba samo poraditi sa mladim autorima. 
TV ZOB prelazi na elektronske kamere i postoje velike 

šanse, da rashoduju filmske kamere koje bi u tom slučaju 
mogao dobiti klufe. Sa kvalitetnijom opremom i radovima 
postoji perspektiva izlaganja radova klubaša na televi
ziji.

c/ Sudjelovali smo na Republičkom natjecanju sa lo filmova 
i jednim video rado®. Održan je šampionat M. Paspe nakon 
gotovo 4 /četiri/ godine uz rekordan broj filmova /17 + 
1 video rad/. Bilo je zadovoljstvo nakon dugog vremena 
vidjeti punu kino salu. Pobjednik šampionata je “OTVO- 
RENI SAN” J. Posarić. Odlučeno je, da se ubuduće šampi- 
onat održava 2o.XI na dan osnivanja kluba* Zaključeno 
je da i dalje nastavljamo suradnju sa MCEKUM - om” na 
filmskim projekcijama petkom. Prezentacija filmova iz 
klubske arhive četvrtkom nije uspjeha zbog nezaintere
siranosti članova.

d/ Sastavlja se sutadnja sa KUD - om "HERGEEU1 koji sri
jedom imaju tribine u prostorijama kluba. Predsjedništvo 
se više bavilo problemima i odnosima sa domarom—ugostite

ljem, te problemima oko korištenja prostora, te stoga ma
lo vodilo računa p ostalim aktivnostima. Zaključeno je, 
da se prostor preko ljeta privremeno da^e na. korištenje 
odabranom domaru-ugostitelju što je povoljan rezultat za 
klub, ali samo kao privremeno rješenje.

AD - 5 Podnesen je financijski izvještaj i završni ra
čun koji je usvojen. Konstatirano je da je klub izvršio 
osnovne zadatke, te da mora riješiti jpš i pitanje vlas
ništva prostora, odnosno korištenja prostora*
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Na prijedlog predsjedništva Iv$n Horvatić postaje novi 
član predsjedništva umjesto M. Mikuljana, koji zbog 
obaveza nije vise u mogućnosti biti član predsjedništva. 
Na prijedlog D. Tomljanovića u predsjedništvo je izabran 
i Pavišić Bozidar, bivši član KK Velika Gorica.
Zbog parnog broja članova predsjedništva treba izabrati 
jpš jednog člana predsjedništva. Predsjedništvo je pred
ložilo Mladena Pejkovića o čijem izboru će prvo slijede
će predsjedništvo donijeti odluku. Predsjednik samoupraV' 
ne kontrole ostaje D. Tomljanović, dok umjesto Horna i 
Jandrešić novi članovi ostaju M. Mikuljan i Z. Haber- 
štok.

Ad - 4 Potrebno je, što više angažirati članstvo na
razne manifestacije (projekcije, izložbe, tribine itd.) , 
te stimulirati autorsku projekciju. Klub će raditi preko 
ljeta, te ss nadamo, da će autori iskoristiti to vrijeme 
za snimanje filmova. Treba pojačati propagandu i fofatsi 
ranje u medijima. Postoji mogućnost organizifanja tečaja 
za Članove NT (sekcije padobranaca, ronioca i si. za Či
je potrebe je video najprimjereniji medij.).

Tomljanović je dao prijedlog organizacije komer
cijalnog lanca o čemu će se raspravljati na slijedećem 
predsjedništvu. Ujedno je insistirao na rješenju pro
blema oko zajedničkog korištenja telefona sa firmom 
,!ALCOH“ .

Ad - 5 Svečano su podijeljene diplome mladim tečajcima.

15.VI 199o



KIKO ĆLU.J ZAGKnB
Trg atrava f a Mama 14

POZIV

rozivamo Vas na godišnju skupštinu Kine kluba "Zagreb", 
koja će se održati u četvrtak 14.VI 190o. sa početkom u 19«3o 
sati u prostorijama kluba.

2&srob 9 .VI 199 o. rads o kluba


